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Thema: Toekomstbestendig en duurzaam
Inhoudsopgave:

Vragen en antwoorden tijdens informatiemarkt

Vragen en antwoorden uit iBabs

Vragen en antwoorden tijdens informatiemarkt
Fractie Blz. Vraag / Onderwerp Antwoord

CDA  Kosten Boa We hebben intern de plannen met boa’s verandert, er is een pool opgericht. De 
boa’s worden allround en daar is de afval boa ook in opgegaan. Dat moet 
financieel recht getrokken worden.

CDA  Wordt er veel afval naast gezet Er staan wel zakken naast, de boa haalt het elke ochtend vroeg op.
CDA  Wat is de mate van dumpingen Bij anderen in de container gooien daar krijgen we minder 1x per maand bericht 

van. Dit lossen we praktisch op door het wijkteam bijvoorbeeld een zak op te 
laten halen. Bijplaatsingen en dumpingen zijn er nog steeds, maar niet meer als 
anders.

CDA 77 Hoe wordt het gecommuniceerd met 
degenen die nu de grond gebruiken van 
zonneparken

We hebben een op een met de 6 pachters gesproken. Geïnventariseerd wat hun 
ideeën hierbij zijn. Van de 120 blijft 60 hectare over. Gevolgen pacht 
overeenkomst wordt in beeld gebracht. We gaan met een aantal voorwaarden 
werken in de pachtovereenkomst. Deze manier is vergelijkbaar met zoals nu 
bijvoorbeeld natuurgrond verpacht wordt door bijvoorbeeld provincie. Daarnaast 
kijken we naar een puntentelling voor bijvoorbeeld duurzaamheid. We zijn ook in 
gesprek met Wetterskip over duurzaam slootrandenbeheer.

CDA  Krijgt de pachter van grond 
zonneparken subsidie?

De financiële consequenties zijn nog niet in beeld.



2

Fractie Blz. Vraag / Onderwerp Antwoord

CDA  Stand van zaken zonneparken, waar 
lopen we tegen aan

Shell is klaar.
Omweg is ook klaar
Duurzaam Akkrum Nes is nog bezig, wij maken contracten mogelijk.
Geluidswal is nog niet duidelijk.
We krijgen nog steeds ideeën van initiatiefnemers.
Klaverblad bijna groen licht.

CDA  Zijn we bijna vol? Moet het kader voor 
zonneparken al aangepast worden?

We gaan de 75 hectare met de bekende plannen realiseren. Daarom ook kijken 
naar andere mogelijkheden in samenhang met RES en Omgevingsvisie.

CDA  Is er een tijdspad voor de herijking van het 
beleid zonneparken

Voor de RES trekken we een aantal maanden uit om het gesprek aan te gaan 
met inwoners in deze tijd

CU  Zijn we af van de windenergie? Nee, maar er zijn beperkingen. In de RES hebben we wel mogelijkheden, we 
gaan hierover het gesprek aan om dit in de toekomst te realiseren.

CU  Wat is er over van de plannen voor een 
energieloket in het centrum?

Het ligt stil door Corona.

CU  Gebouwen, duurzaamheid. Wat zijn de 
gevolgen als de gebouwen niet op label 
C zitten. Wat kun je zeggen over aantallen?

Er hangen geen sancties aan het niet hebben van label C zover we weten. We 
komen terug op de aantallen.

CU  Is het te zien aan afval dat de inwoners 
door Corona aan het opruimen zijn?

Ja dat is te zien, ook thuiswerken levert meer afval op.

CU  Als het aantal kilo’s afval hoger blijft gaan 
de tarieven dan ook omhoog?

Nee niet zozeer, iedereen betaalt per kilo en wij als gemeente betalen ook per 
kilo.

CU  Er is ooit een motie ingediend over 
regentonnen, wordt daaraan gewerkt?

We bereiden een subsidieregeling voor waarin ook subsidie 
regenton/regenwateropvang wordt meegenomen. Begin 2021 zou de volledige 
regeling van start moeten gaan.

CU  Komen er ook meer communicatieacties 
over regentonnen?

Ja ook een laagdrempelige steenbreekactie om mensen bewust te maken.
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CU  Hoe gaat het met de isolatie van de 
woningen van woningcorporaties?

Woningcorporaties hebben een doelstelling opgelegd gekregen. Daar zijn ze mee 
bezig en ze zijn al vrij ver. 

CU  Ontwikkeling LEEF experiment Er is een externe aangetrokken om hiermee aan de slag te gaan, hij is zich aan 
het inwerken. Hij komt met een realistische planning.

D66  100.000,- euro en 8 projecten, hoe zit 
dat?

We hebben voor een heel aantal projecten voldoende geld. Voor een aantal 
projecten is dat niet het geval en daarvoor is dit geld gereserveerd. Het 
hoofdbedrag wordt uitgegeven aan het zonneparken beleid en communicatie

D66 71 2030 energiezuinig, 2050 energie 
neutraal? Hoe gaan we dit goed doen?

De hele lijst met alle gemeentelijke gebouwen willen we klimaatneutraal te 
hebben. Eerste helft in 2030 de rest in 2050. Daarom het budget in tweeën 
verdeeld. Eerst gaan we de ene helft van het bezit klimaat neutraal maken en 
daarna het andere.

D66  Denken we niet te traditioneel in het 
nemen van onze maatregelen?

Meest innovatieve wat we doen is het LEEFproject waarmee we zicht willen 
krijgen op lokale innovaties. 

D66  Is LEEF even on hold, of loopt het zoals 
gepland?

Er is nu een projectleider, we hebben wel wat langer tijd nodig. Hij maakt een 
realistische planning, idee is om begin volgend jaar los te gaan.

D66 74 Circulaire economie; welke rol speelt de 
gemeente hierin?

We zijn beheerder van de openbare ruimte, als we daarvoor andere standaarden 
aanhouden dan gaat dat geld kosten. Denk aan gebruik van circulaire materialen

D66  Natuurnetwerk, wat is daar nog voor 
nodig?

Het programma is begin dit jaar gepresenteerd, alles is in voorbereiding voor 
uitvoering. We zijn nu nog veel aan het inventariseren en uitzoeken om alles 
goed in beeld te krijgen.

D66  Wacht ik op een beleidsstuk of kaart? Op een kaart, en die zou in 2021 moeten komen.
D66  Een voor een groener is die opgenomen 

in de begroting?
Wordt uit die 100.000,- betaald. De kosten om het door te laten gaan zijn lager 
want we kunnen veel zelf.

D66  Actualiseren zonnepark beleid Zijn we 
aan het voorbereiden op de RES 
taakstelling?

Doelstelling 75 hectare gaan we halen met alle bestaande plannen. Omdat wind 
niet kan. We kijken hoe kunnen we aan de zonneladder van de provincie 
uitvoering geven?

D66  50% lokaal eigenaarschap, hoe gaan we 
dat halen?

Met de huidige projecten gaan we dat nog niet halen. Met Klaverblad Noordoost 
gaan we dat wel halen. Dit is een punt wat we in het nieuwe beleid vooral willen 
beschrijven.
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FNP  Nemen we niet te snel afscheid van 
bijvoorbeeld gasleidingen die we 
misschien later nodig hebben

We moeten nu beginnen met de kennis van nu, dan ontdekken we ook wat wel 
en niet werkt. We blijven natuurlijk kijken naar alternatieven en innovatieve 
oplossingen.

FNP  Duurzaamheidsprogramma: Kunnen we 
al resultaten zien?

Er is beloofd om een monitor te delen hierover. Die komt binnenkort, het is een 
lokale monitor. Als alle zonneparken die er zijn en nog komen bij elkaar optelt 
dan lijkt het dat we de afgesproken elektriciteit wel gaan halen. De rest is 
allemaal nog pril en zijn we nog druk mee bezig, daar kan we hard aan trekken.

FNP  Motie regentonnen wat is de stand van 
zaken?

We bereiden een subsidieregeling voor waarin ook subsidie 
regenton/regenwateropvang wordt meegenomen. Begin 2021 zou de volledige 
regeling van start moeten gaan.

GL 70 100.000,- euro incidenteel, waarom zo 
weinig voor hele belangrijke zaken

Voor 2021 zien we weinig problemen, omdat er nog geen personeel was en 
corona is het werk minder snel op gang gekomen. Daarom opteren we om de 
budgetten van 2020 en 2019 door te schuiven. Vanaf 2022 wordt het wel 
spannend.

GL  Duurzaamheidsfonds komt daar 
binnenkort een voorstel van?

Ja klopt binnen twee weken komt een raadsbrief, waarin de rol van de raad bij 
het vormgeven van het fonds wordt beschreven.

GL  Pilot Klaverblad Noord Oost, stand van 
zaken? Gaan we afspraken maken voor de 
pachtgrond?

Het blijft een pilot, we blijven meegaan in de ontwikkelingen en het is een groot 
project. De 60 hectare die terug gaat in de pacht, daarvoor gaan we een aantal 
voorwaarden in stellen om duurzaam te boeren. (zie ook antwoord CDA)

GL 80 Opwek elektriciteit? Hoe schatten jullie 
de kans in dat we over een jaar of 8 gelijk 
zijn aan de rest van Nederland?

Het is afhankelijk van waar je mee vergelijkt, sommige andere gemeenten lopen 
inderdaad veel meer voor op ons. Alles wat nu in de pijplijn zit en wat al 
gerealiseerd is als je het hebt over zonne-energie dan gaan we de doelstelling 
wel halen voor 2030. De rest is allemaal nog er pril en daarvoor is nog tijd nodig 
en daar moeten we nog grote stappen maken.
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GL  Hebben we een definitie wat we verstaan 
onder natuur inclusief? 

Natuurinclusieve landbouw staat voor een rendabel landbouwsysteem, dat 
optimaal beheer van natuurlijke hulpbronnen duurzaam integreert in 
bedrijfsvoering, inclusief zorg voor ecologische functies en de biodiversiteit op en 
om het bedrijf.
Natuurinclusieve landbouw bevat de volgende elementen:
• Functionele biodiversiteit: bodemleven, natuurlijke plaagbestrijding, bestuiving 
en genetische diversiteit (rassen).
• Bevorderen van (wilde) flora en fauna op boerenland, zoals boerenlandvogels 
en akkerkruiden.
• Landschaps- en cultuurhistorische elementen of landschappelijke structuren die 
bijdragen aan biodiversiteit.
• Verkleinen van de negatieve effecten van de landbouw op natuurwaarden in de 
omgeving (zorgen voor toereikende milieukwaliteit).

GL  Staat er iets op het programma over 
zonnepanelen op huurhuizen?

Nog niet concreet.

HL 74 Hoe wordt de buurt op de hoogte gesteld 
van het verdwijnen van de lichtpunten?

Er wordt altijd een bijeenkomst georganiseerd of een brief verstuurd ter plekke.

HL 75 2020 of 2021 die 100 kilo afval? Door corona gaan we het niet halen in 2020 dat komt door het thuiswerken. We 
zijn nog steeds het beste van de klas

HL  Gaan de afval tarieven wijzigen? Alles blijft gelijk | 172 wordt 173 | vuilniszak komt 5 cent bij. 

PvdA 72 Gaan we als raad nog kaders bepalen? Volgende week wordt er een besluit genomen door het college, in december 
wordt de raad hier in een bijeenkomst over bijgepraat.

PvdA  Liggen wij op koers om de doelstelling 
afval te halen?

We komen op 10 – 20 kilo meer per huishouden en halen de doelstelling niet 
door Corona. We hebben meer gft dan ooit, we denken dat ze beter scheiden 
door de nieuwe werkwijze. Volgend jaar hopen we het wel te halen.

PvdA  Kunnen we per dorp of wijk onderscheid 
maken tussen afval?

Nee niet specifiek. We bekijken wel een paar keer per jaar op vier punten in de 
gemeente hoe het wordt gescheiden door inwoners. Hier zijn nog geen 
uitkomsten van de laatste meting, die komen waarschijnlijk volgende week. 

PvdA  Blijft de groene container gratis? Hoe 
groot is het risico dat dit invloed heeft op 
de scheidingsdrang van de mensen?

Als we gft ook een tarief op zetten dan gaan we dat terugzien. Het gft-tarief gaat 
omhoog maar is nog steeds lager dan restafval. 
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PvdA  Kunnen we de grijze container ook 
minder vaak ophalen?

Dat zouden we wel opnieuw kunnen bekijken. Eerder werkte dat niet, maar dat 
zou nu wel zo kunnen zijn. Het zou veel schelen dan komen we i.p.v. 26x 17x 
per jaar langs, maar het zal niet een zelfde hap uit het inzameltarief zijn, maar 
het is zeker een vraag waard om te bekijken of we zo kosten kunnen besparen.

PvdA 77 Eigen energieloket vermarkten? We beginnen begin 2020 met een energieloket waarin we als gemeente een 
schakel willen zijn tussen aanbieders en afnemers. We gaan zichtbaar in de 
gemeente aan de slag als aanspreekpunt voor dit onderwerp. 

PvdA  Externe klankbord groep: wie komen 
daarin?

Is nog een ruw idee, hierin kun je als inwoner of ondernemer zelf aangeven hoe 
je wilt meedenken over initiatieven. We willen vaker klankborden met inwoners 
om te weten of we op de goede weg zijn.

SP  Wordt er nog actief onderzoek gedaan naar 
windenergie?

Komt in het RES terug

SP  Hebben we een aanvraag lopen van een 
techgigant?

Waarschijnlijk niet maar die zal als eerste bij EZ binnen komen. 

SP 73 Herijken zonnepark beleid, wat wordt 
daarmee bedoeld

Er komen ook aanvragen die nu niet onder het beleid mogelijk zijn. Daarom gaan 
we kijken onder welke voorwaarden kunnen we nog meer zonneparken kunnen 
toestaan, dat komt samen in RES en Omgevingsvisie.

SP  Zonneparken Provincie spreekt hierover met gemeenten, in het algemeen is de lijn dat we 
moeten aantonen dat we eerst alle andere mogelijkheden hebben geprobeerd. 
We moeten hierover in gesprek.

SP  Hoe groot is de opdracht die er nog ligt? Het is nog niet genoeg wat er op particulier daken en bedrijfsdaken ligt.

SP 74 Circulaire economie Budget voor nodig, 
waarvoor is dat?

Circulaire bouwstoffen zijn duurder, dus als we dat gaan gebruiken is er budget 
nodig. Dit gaat over beheer en onderhoud in de openbare ruimte.

SP 77 Vermarkten energieloket Gaat om het energieloket zelf; huidige loket is bij niemand bekend. We gaan nu 
zelf de achterkant ook beheren en gaan er veel reclame voor maken, zodat de 
mensen het loket weten te vinden.

SP  Boomplanting: Hebben we dit voldoende 
gedaan? Gaan we dat nog doen?

We zijn bezig met een vergroeningsopgaaf in het algemeen. Dus als het kan 
gaan we bomen planten.

SP  Hoe waardeert  de gemeente de 
biomassacentrale bij Omrin?

De verbrander in Harlingen verbrandt restafval. Op de Wierden staan 
vergistingstorens, waar van gft afval groengas wordt gemaakt.
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VVD 70 Heerenveen klimaat neutraal 100.000,- 
incidenteel budget, waar is die voor?

In het duurzaamheidsprogramma van vorig jaar hebben we budgetten gekregen, 
voor een aantal projecten niet:  deze 100.000,- is bestemd voor vooral 
communicatie, zonneparkenbeleid en ander zaken.

VVD  Als we deze 100.000,- incidenteel niet 
beschikbaar stellen?

Dan kunnen we bepaalde projecten niet uitvoeren.

VVD  Hoeveel geld krijgen we van het rijk 
terug?

We hebben eenmalig geld gekregen warmte transitie warmte 200.000,- RRE 
subsidie gehad voor verbeteren eigen woning. En nog een aantal eenmalige 
bedragen.  Er is geen structureel geld.

VVD 75 Hoeveelheid restafval per inwoner Tussen de 10 en 20 kilo extra geproduceerd in 2020 door Corona. We zaten op 
103 kilo restafval

VVD  Zien we afname in bedrijfsafval? Daar hebben we als gemeente geen zicht op.
VVD  Circulaire economie?, wat is bereikt en 

welke middelen ingezet
Het duurt wat langer door corona en personeelstekort. We moesten 
bijeenkomsten met ondernemers afzeggen door corona en bestuurswisseling. We 
hopen voor het eind van het jaar de visie klaar te hebben. Doel is om een 
intentieverklaring met ondernemers af te sluiten

VVD 80 Zonneparken - 7,5%, Is er iets te zeggen 
over volgend jaar

Er komt binnen een paar weken een herfstmonitor over hoeveel zonneparken er 
gerealiseerd worden en zijn. 

VVD  Herijking beleid, gebruik je de monitor 
als input?

Ons eigen beleid maakt onderscheid tussen gebieden waar wel en niet en waar 
onder voorbehoud.
We hebben meer stroom nodig en de provincie vraagt ook en dat kunnen we dan 
ook verwerken in het beleid.

Ook in het RES wordt hierover gesproken, daarin zullen we ook een combinatie 
zoeken en dat kunnen we verankeren in de Omgevingsvisie.

Vragen en antwoorden uit iBabs
Fractie ID Onderwerp Blz. Vraag Antwoord Pfh
CDA 82 Duurzaamheidsfonds 72 “wat gaan we doen?”  

Waarom gaan we in 
samenspraak 20% 
gebouwen afkoppelen 

Dit vloeit voort afspraken tussen rijk en gemeenten in 
het klimaatakkoord.   Er zijn diverse duurzame 
warmteoplossingen ontwikkeld: elektrische 
warmtepompen, groen gas, duurzame biomassa en 

J. Zoetendal
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van het aardgas terwijl 
de oplossing nog 
ontwikkeld moet 
worden?  Wanneer is 
bekend welke 
vervanging mogelijk, 
passend en reeel is?

warmtenetten. De klimaatafspraken zetten 
verduurzaming in beweging, waardoor 
randvoorwaarden (financiële, regelgeving, 
consumentengedrag, marktontwikkelingen) zich ook 
aanpassen in positieve zin voor de energietransitie. 
Eind 2021 is de Transitievisie Warmte klaar, en 
daarin beschrijven we in welke wijken de beste 
kansen liggen om voor 2030 over te gaan op 
duurzame warmteopties. Dit bespreken we 
(Coronaproof) met stakeholders.

CU 40 Energietransitie overige 
gemeentelijke 
gebouwen

71/
72

De leeftijd van veel 
gebouwen is bekend. 
Kan op grond daarvan 
een inschatting worden 
gegeven van het aantal 
panden dat hoog in de 
kosten komt bij aanpak 
verduurzaming? Met 
mogelijk een globale 
raming?

De kosten voor verduurzaming zijn niet alleen 
afhankelijk van de leeftijd van het betreffende pand, 
maar bijvoorbeeld ook van de grootte en de huidige 
mate van isolatie. Om efficiënt te werk te gaan, 
combineren we de verduurzaming zoveel mogelijk 
met groot onderhoud (werk met werk).

J. Zoetendal

CU 49 Financiën thema 
milieubeleid

79 Vanaf 2021 zien we 
geen baten opgenomen 
in de begroting. Hoe 
komt het dat die weg 
zijn gevallen?

De baten in 2020 betreft de bijdrage van het Rijk 
voor de RRE-subsidie. Dit is voorlopig een eenmalige 
bijdrage, vandaar dat de baten vanaf 2021 stoppen. 
Wel doen we ons best ook in aanmerking te komen 
voor RRE-fase 2.

J. van Veen

CU 50 Onderhoud 
kapitaalgoederen 
Riolering

106 Hoe wordt de 
afwatering bij 
nieuwbouw geregeld? 
Op riool of op een 
duurzame manier?

In de gemeente Heerenveen volgen we de trits: 
schoonhouden – scheiden – zuiveren. In dat kader 
wordt bij nieuwbouw (afhankelijk van mogelijkheden) 
eerst gekozen voor afkoppelen verhard oppervlak 
(daken en/of terreinen) naar een nabijgelegen sloot 
of infiltratievoorziening (i.c. schoonhouden). Soms 
kan dit overigens zonder de aanleg van buizen (bv. 
over het terrein naar sloot). Kan dit niet dan wordt 
het verhard oppervlak aangesloten op een 
(verbeterd) gescheiden rioolstelsel (scheiden) en zo 
bij neerslag in principe afgevoerd naar een 
waterpartij / sloot (i.c. scheiden).  In die gevallen 

J. van Veen
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(vaak bij inbreiding of functieverandering) waarbij 
deze keuzes niet aanwezig zijn en er geen 
gescheiden rioolstelsel aanwezig is, vindt de 
afwatering plaats naar dit riool en wordt dit water 
afgevoerd naar de rioolwaterzuivering (i.c. zuiveren).

D66 19 Bate product afval 79 Product afval houdt nu 
over, hoe is dit aan te 
wenden? Kunnen 
elementen van het 
duurzaamheidsprogram
ma gefinancierd 
worden?

De afvalstoffenbegroting is een gesloten begroting 
met 100% kostendekkendheid. Een eventueel positief 
saldo dient binnen het product afval te worden 
aangewend. Middelen die we ontvangen in de vorm 
van heffingen, zoals voor afval en riolering, mogen 
we niet aanwenden voor andere doelen. Een 
overschot op afval wordt toegevoegd aan de 
egalisatievoorziening afval. De middelen kunnen in de 
komende jaren aangewend worden voor de opvang 
van tegenvallers en/of demping van de tarieven.

J. van Veen

D66 20 Beter begrip van de 
grondstoffenbank

75 Is de grondstoffenbank 
een soort voorraadlijst? 
En wie heeft alle tonnen 
materiaal dan 
daadwerkelijk in 
voorraad? Wie betaald 
de opslag en wie doen 
er allemaal al mee?

Een grondstoffenbank kan een virtueel instrument 
zijn. Op basis van de meest belangrijke grond- en 
reststofstromen in (en rond) de gemeente kan 
inzichtelijk worden gemaakt waar mogelijk kansen 
liggen om rest- en grondstromen aan elkaar te 
koppelen en zo het gebruik van 'virgin'materialen te 
verminderen. Daarnaast kun je bijvoorbeeld een 
gebouw ontwerpen dat vervolgens als 
grondstoffenbank dient. Bij sloop kunnen dan veel 
materialen en componenten op een economisch 
haalbare wijze worden gescheiden en hergebruikt. 
Hiervoor is onder andere een materialenpaspoort 
nodig (welke materialen zijn waar in het gebouw 
gebruikt) en een andere manier van ontwerpen en 
bouwen. Dit volledige proces staat bij ons nog in de 
kinderschoenen.

J. van Veen

D66 17 Duurzaamheidsfonds 72 Wat is nu de beoogde 
omvang van het 
duurzaamheidsfonds, 
hoe wordt deze gevuld 
en hoe kan ik die 

Het duurzaamheidsfonds is reeds gevuld met een 
eenmalig budget van €400.000 in 2021 (dit bedrag is 
reeds gereserveerd tegelijk met het vaststellen van 
het duurzaamheidsprogramma in mei 2019) en 
daarna is het de wens dat hier jaarlijks een bedrag 
van €200.000 aan toe gevoegd. Dit is meegenomen 

J. Zoetendal
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terugvinden in de 
overzichten?

onder punt 43 van de Investeringsagenda.  
Daarnaast worden de baten van een aantal 
zonneparken opgenomen in het budget voor het 
duurzaamheidsfonds, bijvoorbeeld een eenmalige 
aanvulling door Shell met €75.000. Jaarlijks willen we 
de revenuen van het erfpachtcanon Zonnepark aan 
de Omweg van €29.000 hieraan toevoegen. Andere 
initiatieven, zoals de twee projecten bij de 
zandwinput en Klaverblad Noordoost, zijn nog in 
ontwikkeling/bespreking.

D66 22 Strategie en visie op 
gebruik en benutting 
ondergrond

69 Het onderwerp uit het 
hoofdlijnenakkoord 
"Strategie en visie op 
gebruik en benutting 
ondergrond" komt niet 
meer terug in het 
hoofdstuk. Wat is 
hiervan de stand en 
welke resultaten kunnen 
we in 2021 verwachten? 
En welke inzet en 
kosten zijn hiermee 
gemoeid.

In het Hoofdlijnenakkoord is 50K opgenomen voor 
het jaar 2020. Op dit moment ligt onze focus echter 
nog op de omgevingsvisie. Inhoudelijk gaan we eerst 
de omgevingsvisie afronden en dan de visie 
ondergrond daarna uitwerken. We starten in 2021. 
De raad heeft dit bekrachtigd via de beleidskoers 
fysieke leefomgeving. Budget moet wel worden 
overgeheveld naar 2021. Op dat moment wordt ook 
duidelijk of de beschikbare 50K voldoende is om de 
visie vorm te kunnen geven.

J. van Veen

SP 71 Afval en riolering 77 Waarom zijn er zoveel 
extra kosten gemaakt 
voor de BOA bij het 
product afval? Wat 
vanwege Diftar+ extra 
toezicht nodig?

Uw Raad heeft bij de invoering van Diftar+ besloten 
voor 2019 een eenmalig budget beschikbaar te 
stellen voor extra inzet van een BOA. De afval-boa 
heeft in 2019 fulltime op afval gehandhaafd. In 2020 
hebben we dit afgeschaald naar het ‘oude’ niveau. 
Daarnaast hebben we intern een pool met allround-
boa’s opgericht. Daar is de afval-boa ook onderdeel 
van geworden. Daarbij hebben we ook de 
kostentoerekening beoordeeld, met als consequentie 
dat de toerekening aan afval daalt.

J. van Veen

SP 70 Duurzaamheid - 
dataopslag

gee
n

klopt het dat wij geen 
aanvraag hebben lopen 
voor terminals met 

Ja dat klopt, er zijn geen aanvragen voor terminals 
voor dataopslag.

T.J. van der 
Zwan
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dataopslag voor b.v. 
Microsoft?

SP 72 Financiën thema - 
afvalinzameling

79 Baten en saldo 
afvalinzameling gaan 
omhoog hoe komt dit? 
Waarom blijven de 
kosten even hoog 
terwijl er minder wordt 
opgehaald?

Er vindt een verschuiving in de samenstelling van het 
afval plaats. De absolute hoeveelheid afval neemt 
niet af. In verband met de verwachting dat we ook in 
2021 meer zullen thuiswerken houden we voor 2021 
rekening met een toename van de hoeveelheid 
huishoudelijk afval ten opzichte van 2019.

J. van Veen

VVD 5 Eikenprocessierups 107 De natuurlijke 
bestrijding van de 
eikenprocessierups 
wordt in 2021 verder 
uitgewerkt en 
uitgevoerd. Zijn er al - 
positieve - resultaten 
bekend van 2020?

Er zijn dit jaar nog geen duidelijke resultaten 
zichtbaar van de genomen maatregelen ten aanzien 
van natuurlijke bestrijding. Dat was ook niet de 
verwachting. Voor de natuurlijke bestrijding is een 
combinatie van maatregelen nodig en het vraagt 
enige tijd voordat de leefomstandigheden voor 
natuurlijke vijanden optimaal zijn. We zijn gestart 
met het plaatsen van nestkasten, op sommige 
locaties is ingezaaid met specifieke bermmengsels en 
het beheer van bermen is gericht op vergroting van 
biodiversiteit. Maar er zijn meer maatregelen 
mogelijk en nodig om de omstandigheden voor 
natuurlijke vijanden te verbeteren. Bij voorkeur in 
samenwerking met bewoners, zowel in openbaar 
gebied als particuliere tuinen. We gaan de natuurlijke 
bestrijding in 2021 daarom verder optimaliseren.

H. Rinkes

VVD 59 Financien thema - 
Milieubeleid

79 Wat wordt bedoeld met 
Milieubeleid? En 
waarom geen baten na 
2020 en daarvoor wel?

Milieubeleid is nog de 'oude' term die in de financiele 
administratie gehanteerd wordt. Het gaat hier om 
duurzaamheid. We zullen dit aanpassen. De baten in 
2020 betreft de bijdrage van het Rijk voor de RRE-
subsidie. Dit is voorlopig een eenmalige bijdrage, 
vandaar dat de baten vanaf 2021 stoppen. Wel doen 
we ons best ook in aanmerking te komen voor RRE-
fase 2.

J. van Veen

VVD 7 Milieubeleid 79 In de financiële tabel 
staat Milieubeleid 
genoemd. Wat wordt 
hiermee bedoeld? 

Milieubeleid is nog de 'oude' term die in de financiele 
administratie gehanteerd wordt. Het gaat hier om 
duurzaamheid. We zullen dit aanpassen. De baten in 
2020 betreft de bijdrage van het Rijk voor de RRE-

J. van Veen
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Waarom zijn er na 2020 
geen baten meer en 
daarvoor (2019 en 
2020) wel?

subsidie. Dit is voorlopig een eenmalige bijdrage, 
vandaar dat de baten vanaf 2021 stoppen. Wel doen 
we ons best ook in aanmerking te komen voor RRE-
fase 2.


